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Kto dzisiaj buduje drogi? Bez

inżynierów – fachowców od techniki drogowej – to na pewno się nie powiedzie. Ale

dzisiaj na ten proces budowania dróg składa się również praca innych specjalistów,

między innymi ekspertów finansowych i ekonomistów, prawników biegłych w

zagadnieniach procedur administracyjnych, w przepisach prawa ochrony środowiska

czy regulacji dotyczących własności nieruchomości. Do grupy ludzi wpływających na

wprowadzanie nowoczesnych technologii do budownictwa drogowego,

gwarantujących poziom i jakość robót, należy też środowisko naukowców z

politechnik i instytutów naukowych. Trudno w tym miejscu nie wymienić też osób

zaangażowanych w firmach wykonawczych, projektowych czy przedsiębiorstwach

produkujących urządzenia infrastruktury drogowej. To dzięki nim, na nasz rynek

drogowy wprowadzane są nowinki techniczne i technologiczne. Właśnie na ten

aspekt różnorodności specjalistów, prac i podejmowanych działań zwrócił uwagę

Radosław Stępień, podsekretarz stanu w Ministerstwie Infrastruktury. Uczynił to

podczas kieleckich Targów AUTOSTRADA-POLSKA, które stały się dorocznym

spotkaniem wszystkich tych, od których zależy rozwój naszej sieci dróg.
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Tym zagadnieniom, które składają się na szeroko rozumiane pojęcie drogownictwa,

odpowiada tematyka, którą w maju podejmujemy w portalowych publikacjach.

Część materiałów dotyka zagadnień przepisów technicznych i podejść w rozumieniu

ich zapisów, umożliwiających prawidłowe zastosowanie w projektowaniu.

Przedstawimy też nowinki technologiczne usprawniające zarządzanie drogami oraz

ruchem – takie, które już podbijają Zachód, a lada moment zostaną zaadaptowane

do naszych, krajowych warunków. W maju publikujemy też raporty o stanie dróg w

Polsce i o kondycji polskich przedsiębiorstw drogowych. Takie podsumowania są

przecież potrzebne. Bowiem z jednej strony przedstawiają skalę drogowych potrzeb,

z drugiej – potencjał, jakim dysponujemy w branży. Czy jest dobrze? Czy można

mówić o widocznej poprawie? Wnioski z tej lektury pozostawiamy Czytelnikom

portalu edroga.pl.

Zapraszamy również do odwiedzania strony telewizyjnej – www.edroga.tv. Tam z

kolei mamy dla Państwa szereg filmowych relacji z majowych wydarzeń. A miesiąc

ten, jak co roku, obfituje także w drogowe debaty, konferencje i seminaria.

Agnieszka Serbeńska

redaktor naczelna edroga.pl
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